

Date: 13 August 2023

For immediate release

AFG College with the University of Aberdeen receives relicensing approval from the Ministry of Education and Higher Education in Qatar

AFG College with the University of Aberdeen is pleased to receive the relicensing approval from the Ministry of Education and Higher Education in Qatar.

The partnership between Al Faleh Group for Educational and Academic Services, a subsidiary of Al Faleh Educational Holding and the University of Aberdeen since 2017 has successfully resulted in the graduation of more than 1000 graduates across both undergraduate and postgraduate degree programmes. AFG College offers a diverse range of undergraduate programmes namely MA (Hons) Business Management, MA (Hons) Accounting and Finance, MA (Hons) Business Management and International Relations, BSc (Hons) Business Management and Information Systems, MA(Hons) Business Management and Legal studies, and postgraduate degrees Master of Business Administration, MSc International Business Management, MSc International Human Resource Management, LLM International Commercial Law.

Following on from the MOEHE relicensing, AFG College also recently received the approval to expand the degree programmes portfolio adding new majors including MA (Hons) Politics and International Relations, BSc (Hons) Computing Science, at the undergraduate level as well as Master of Public Health (MPH), MSc Global Energy Transition Systems and Technologies, and MSc Global Business Communication at the postgraduate level.

The programmes have been selected carefully to meet the job market needs and the latest trends and are designed to equip students with advanced professional skillsets needed to succeed in today's fast-paced and ever-changing job market.

Dr Sheikha Aisha bint Faleh Al Thani AFG College Chairperson & Founder said "We are pleased to receive the approval to relicense AFG College for the next 5 years. The University has grown swiftly since the beginnings which is visible in the

increasing number of students and graduates throughout the years. We are delighted to introduce new programmes within our campus, giving our students the chance to develop their careers and specialise in new domains and sector areas while studying at a prestigious UK university in Qatar. We always seek new opportunities to support the realisation of the Qatar National Vision 2030 equipping our students with the skills that they will need in the current and future careers”.

END

التاريخ: الدوحة 13 أغسطس 2023

للنشر الفوري

كلية أي اف جي بالتعاون مع جامعة أبردين تحصل على موافقة تجديد ترخيصها من وزارة التعليم والتعليم العالي في قطر

يسر كلية أي اف جي بالتعاون مع جامعة أبردين الحصول على الموافقة لتجديد الترخيص من وزارة التعليم والتعليم العالي في قطر.

نجحت الشراكة بين مجموعة الفالح للخدمات التعليمية والأكاديمية التابعة لمجموعة الفالح التعليمية القابضة ش.م.ع.ق. وجامعة أبردين منذ ٢٠١٧، نجحت هذه الشراكة في تخريج أكثر من ١٠٠٠ خريج من برامج البكالوريوس والدراسات العليا. تقدم كلية أي اف جي مجموعة متنوعة من برامج البكالوريوس مع مرتبة الشرف في: ادارة الأعمال، المحاسبة والمالية، إدارة الأعمال، الدراسات القانونية، إدارة الأعمال ونظم المعلومات، إدارة الأعمال والعلاقات الدولية، وبرامج الدراسات العليا وتضم ماجستير إدارة الأعمال، ماجستير العلوم في ادارة الأعمال الدولية، ماجستير العلوم في إدارة الموارد البشرية الدولية، وماجستير القانون التجاري الدولي.

على هامش موافقة وزارة التعليم والتعليم العالي على تجديد الترخيص، تلقت كلية أي اف جي مؤخرًا الموافقة على توسيع ملف برامجها بإضافة تخصصات أكاديمية جديدة. تشمل هذه البرامج بكالوريوس مع مرتبة الشرف في علوم الحوسبة، وبكالوريوس مع مرتبة الشرف في السياسة والعلاقات الدولية على مستوى البكالوريوس، وماجستير في الصحة العامة، ماجستير العلوم في أنظمة وتقنية انتقال الطاقة العالمية، وماجستير العلوم في الاتصالات التجارية العالمية وذلك على مستوى الدراسات العليا.

تم تصميم هذه البرامج لتلبية الطلب المتزايد على الخبراء ذوي المهارات العالية، ولتزويد الطلاب بالمعرفة والمهارات اللازمة للنجاح في سوق العمل الحالي السريع والمتغير.

وقالت الدكتورة الشيخة عائشة بنت فالح آل ثاني، رئيس مجلس إدارة ومؤسس كلية أي اف جي: "يسعدنا الحصول على الموافقة لإعادة ترخيص كلية اي اف جي للسنوات الخمس القادمة. لقد نمت الجامعة بسرعة منذ افتتاحها والذي يتضح في العدد المتزايد من الخريجين والطلاب على مر السنين. يسعدنا طرح برامج جديدة داخل حرمنا الجامعي، مما يمنح طلابنا الفرصة لتطوير حياتهم المهنية والتخصص في مجالات قطاعية جديدة من خلال دراستهم في إحدى جامعات المملكة المتحدة المرموقة في قطر. نحن نبحث دائمًا عن فرص جديدة لدعم تحقيق رؤية قطر الوطنية ٢٠٣٠ لتزويد طلابنا بالمهارات المطلوبة في الوظائف الحالية والمستقبلية."

انتهى